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FUT VI – lägesrapport över arbetet mot felaktiga utbetal-

ningar och bidragsbrott 

Dnr 3.1-860/2013 

 

Socialnämndens beslut 

 

1. Socialnämnden godkänner rapporten. 

 

2. Socialnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsen för 

kännedom.  

 

3. Socialnämnden överlämnar ärendet till stadsdelsnämnderna 

för kännedom. 

 

Ärendet 

I rapporten redovisas socialnämndens arbete med att samordna 

och fortsatt utveckla arbetet för att förebygga och åtgärda felakt-

iga utbetalningar. I rapporten redovisas även stadsdelsnämnder-

nas arbete och stadsövergripande statistik för 2013. Utöver detta 

redovisas resultatet av FUT-utvärderingen, enkätsvaren om upp-

drag i budget samt planeringen för 2014.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

27 februari 2014. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Anna König Jerlmyr (M) föreslog, med instäm-

mande från samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Stefan Nilsson m.fl. (MP) och ledamoten Inger Stark 

(V) lämnade följande särskilda uttalande. 

 



 Sida 2 (2) 

 

 

 

 

 

 

Det är självklart viktigt att förvaltningen granskar felaktiga utbe-

talningar och bidragsbrott. Men lika viktigt är att säkerställa att 

alla får det de har rätt till och att det sker på ett rättssäkert sätt. 

 

Vi har alltid haft uppfattningen att det bästa sättet att förhindra 

felaktigheter, åt båda hållen, är att de socialsekreterare som arbe-

tar med försörjningsstöd har tillräckligt med tid, tillräckligt med 

utbildning och väl fungerande rutiner så att utbetalningarna blir 

rätt från början. Förvaltningen menar att FUT har ett positivt re-

sultat. Vi undrar lite över vad som menas. FUT är en omfattande 

utredningsapparat som kostar mer än den smakar, det är inte så 

många felaktiga utbetalningar som upptäcks och återbetalas. 

Skulle nog vara bättre att satsa resurserna på fler socialsekrete-

rare. 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Lisbeth Westerlund 

sekreterare 

 

 


